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                                                       PROCES VERBAL  

          Încheiat astăzi 26.01.2010 în şedinţa Consiliului Director al Asociaţiei pentru Dezvoltare 
Intercomunitară a Judeţului Vaslui. 

Astăzi 26.01.2010 orele 16 în sala de şedinţe din cadrul Consiliului Judeţean Vaslui, are 
loc şedinţa Consiliului Director al asociaţiei la care au participat membrii Consiliului Director   
convocată în temeiul articolului 1311 punctul (1), cu următoarea ordine de zi: 

1. Prezentarea stadiului proiectului ,,Sistem Integrat de Management al Deşeurilor Solide 
în Judeţul  Vaslui”; 

2. Situaţia documentelor necesare finanţării; 

3. Situaţia punctelor de colectare, extrase de carte funciară pentru informare; 

4. Planurile cadastrale pentru staţia de transfer de la Negreşti; 

5. Desemnarea Directorului Executiv al aparatului tehnic al asociaţiei; 

6. Plata cotizaţiei; 

7. Modificarea punctului C a Contractului Individual de Muncă (C.I.M.) a domnului 
Lucian-Constantin Lehaci, din perioadă determinată în perioadă nedeterminată; 

8. Aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli (B.V.C.)  pentru anul 2010; 

9. Înlocuirea domnului Ciprian Trifan din comisia de cenzori şi numirea în locul acestuia 
a domnului Gheorghe Chirvase; 

10. Stabilirea  indemnizaţiei membrilor comisiei de cenzori; 

11. Aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare (R.O.F.) şi Regulamentului 
de Ordine Interioară  (R.O.I.) a asociaţiei.  



Preşedintele asociaţiei, domnul Dumitru Buzatu la apelul nominal constată îndeplinit 
cvorumul şi declară deschisă şedinţa Consiliului Director, după care prezintă ordinea de zi şi o 
supune la vot fiind votată în unanimitate. 

Se propune ca doamna Denisane-Paula Hultoană să fie  secretar de şedinţă pentru 
redactarea procesului verbal. Propunerea a fost votată şi aprobată în unanimitate de voturi. 

Domnul Preşedinte al asociaţiei Dumitru Buzatu prezintă punctul 1 de pe  ordinea de zi, 
stadiul proiectului „Sistem Integrat de Management al Deşeurilor Solide în Judeţul Vaslui”. 

S-a prezentat punctul 2 de pe ordinea de zi, situaţia documentelor necesare finanţării, 
aducându-se la cunoştinţă Consiliului Director carenţele existente şi urgentarea perfectării 
documentelor pentru implementarea proiectului.  

La punctul 3 de pe ordinea de zi s-a discutat situaţia punctelor de colectare, extrase de 
carte funciară pentru informare, aducându-se la cunoştinţă Cosiliului Director situaţia comunelor 
care la această dată nu au extrase de carte funciară pentru punctele de colectare selectivă 
prevăzute în proiectul  „Sistem Integrat de Management al Deşeurilor Solide în Judeţul Vaslui”.  

S-a prezentat punctul 4 de pe ordinea de zi privind planurile cadastrale pentru staţia de 
transfer de la Negreşti şi s-a adus la cunoştinţă Consiliului Director importanţa acesteia în 
realizarea proiectului. 

La punctul 5 din ordinea de zi a fost propus pentru funcţia de Director Executiv al 
aparatului tehnic a asociaţiei domnul Dragoş-Andrei Cazacu, propunere care a fost supusă la vot 
şi aprobată în unanimitate. 

La punctul 6 de pe ordinea de zi privind plata cotizaţiei la A.D.I.V. s-a reamintit că 
aceasta poate fi plătită şi în tranşe, propunere ce a fost supusă la vot şi aprobată în unanimitate de 
voturi. 

Punctul 7 de pe ordinea de zi privind modificarea punctului C din C.I.M. a domnului  
Lucian-Constantin Lehaci privind perioada de angajare, din determinată în nedeterminată, a fost 
supusă la vot şi aprobată în unanimitate. 

La punctul 8 din ordinea de zi privind B.V.C. pentru anul 2010, acesta a fost discutat, 
supus la vot şi aprobat în unanimitate de voturi. 

Punctul 9 din ordinea de zi privind înlocuirea din Comisia de Cenzori a domnului  
Ciprian Trifan cu domnul  Gheorghe Chirvase a fost supusă la vot şi aprobată cu unanimitate . 

La punctul 10 de pe ordinea de zi privind stabilirea indemnizaţiei membrilor comisiei de 
cenzori, s-a propus ca aceasta să fie în cuantum de 200ron/an pentru fiecare membru, propunere 
care a fost supusă la vot şi aprobată în unanimitate. 

Ultimul punct, 11 de pe ordinea de zi, privind aprobarea R.O.F. şi R.O.I. acestea au fost supuse 
la vot şi aprobate în unanimitate. 

Toate punctele de pe ordinea de zi au fost dezbătute în şedinţa de astăzi 26.01.2010 fiind 
aprobate în unanimitate de voturi de către membrii  participanţi la şedinţa Consiliului Director. 



Pentru ducerea la îndeplinire a problemelor discutate şi aprobate în ordinea de zi se 
desemnează aparatul tehnic al asociaţiei. 

Ordinea de zi fiind epuizată, Preşedintele asociaţiei domnul Dumitru Buzatu, declară 
închise lucrările şedinţei Consiliului Director. 

Secretar de şedinţă 

Denisane-Paula Hultoană 

                                                                                                                           

 

 

Presedinte ADIV 

Dumitru Buzatu 

 

 

Membrii Consiliului Director: 

Domnul Vasile Pavel, primar a municipiului Vaslui 

 

Domnul Ioan Ciupilan, primar a municipiului Huşi 

 

Domnul Constantin Constantinescu, primar a municipiului Bârlad 

 

Doamna Denisane-Paula Hultoană, primar a comunei Zorleni 

 

 


